
UPŠR „Pješčana Uvala” 

I ogranak br. 2/a 

Pješčana Uvala, 19.04.2023. 

 

 

ZAPISNIK 
 

 

s 2. SJEDNICE UPŠR " PJEŠČANA UVALA", 

 

održane 19.04.2023. s početkom u 18:00 sati u društvenom domu  

„ Pješčana Uvala”, I ogranak br. 2/a 

 

Prisutni: Njavro Matej, Kostrenčić Robert, Simović Božo, Sokolić Nevio i  Peruško Aldo 

 

Opravdano odsutan  Perović Dragan, a neopravdano odsutan  Modrušan Dragan. 

Ostali sudionici: tajnik Čalić Edi, redar Sandri Aldo, NO Verbanac Dario i SK Novosel Josip 

 

 

 

DNEVNI   RED 
 

 

1. Otvaranje Sjednice 

 

2. Utvrđivanje kvoruma 

 

3. Usvajanje dnevnog reda 

 

4. Stanje u lučici (izvještaj redara) 

 

5. Nepodmirena članarina za 2023. godinu (izvještaj tajnika) 

 

6. Stanje sidrenih sistema gatova - prijedlozi sanacije i ponude 

 

7. Prihvaćanje zamolbi članova za kratkoročno pravo korištenja veza 

 

8. Razno 

 

 

 

1. Otvaranje sjednice 

 

Predsjednik udruge pozdravlja Članove odbora i otvara sjednicu. 

 

2. Utvrđivanje kvoruma 

 

Utvrđuje se da Upravni odbor ima većinu prisutnih članova za održavanje sjednice. 

 

3. Usvajanje dnevnog reda 

 

Jednoglasno se usvaja dnevni red. 



4. Stanje u lučici 

 

Redar Aldo Sandri dao je svim prisutnim članovima pismeni izvještaj o stanju plovila u lučici  na dan 

16.04.2023.g., te isti kratko obrazložio. Tendencija je da se svi članovi koji su vlasnici vezova vrate 

na svoja mjesta. 

 

Potrebno je ispitati ispravnost elektro instalacije elektro ormarića na malom pontonu nakon montaže, 

te provjeriti stanje s vodom na zadnjem ormariću na lukobranu. Dario Verbanac iznosi da izvođač 

radova može ispitati ispravnost elektro instalacije i ormarića. 

Aldo Peruško navodi da će razgovarati sa Guidom Kolićem u vezi sanacija drvenih podnica, a 

predhodno treba izvršiti njihovu obradu i struganje, te dati Upravom odboru ponudu za izvršenje 

navedenih radova. 

 

Odluke su jednoglasno prihvaćene. 

 

 

5. Nepodmirena članarina za 2023. godinu (izvještaj tajnika) 

 

Tajnik Edi Čalić dao je svim prisutnim članovima UPŠR Pješčana Uvale pismeni izvještaj o 

članovima koji nisu uplatili članarinu za 2023. godinu do dana 17.04.2023.  Zadnji rok za plaćanje 

bio je do 31.03.2023. god. 

 

Matej Njavro je predložio tajniku da se svim članovima koji nisu izvršili uplatu članarine do 

17.04.2023. godine dostavi pismena opomena sa rokom uplate od 8 dana. Jednoglasno je prihvaćena 

odluka o slanju opomena članovima UPŠR Pješčana Uvala. 

 

Odluka je jednoglasno prihvaćena. 

 

 

6. Stanje sidrenih gatova - prijedlozi sanacije i ponude 

 

Matej Njavro izvještava o nastalim velikim oštećenjima sidrenih sistema gatova (lanci) u lučici 

Pješčana Uvala. Firma Murgons izvela je kontrolu sidrenih sistema gatova te je ustanovila mnoge 

nesukladnosti. Na križanjima sidrenih lanaca došlo je do iznimnog trošenja karika lanaca čime je 

ugrožena sigurnost gatova i plovila. Dopušteno je stanjenje poprečnog presjeka karike lanca u iznosu 

od 12% od nominalnog iznosa kako bi se zadovoljio Hrvatski Registar Brodova, dok su karike ispod 

naših gatova stanjene i preko 50%. Također je došlo do puknuća određenih sidrenih linija. Također 

se ustanovilo da neke linije i od prije nedostaju. Cilj je što hitnije krenuti u sanaciju podvodnog dijela. 

Za sada su dobivene samo dvije ponude za sanaciju lanaca sidrenih sistema gatova i to od: 

 

Murgos d.o.o. koji je kompletnu nabavu, zamjenu, te otpremu lanaca kod velikog i kod malog pontona 

ponudio za 32.408,75 EUR - a. Druga ponuda dobivena je od firme Posejdon čiji je jedan sat ronioca 

sa autonomnim aparatom je 70 €dok je rad na suhom tj. spremanje i priprema za polaganje lanca 30

€ . Cijena sirovine tj. željeza također stoji u ponudi, te za jedan ponton iznosi 6.448,66 EUR. 

Međutim zatražit će se još ponuda za zamjenu sidrenih lanaca, te će se izglasati najoptimalnija. 

 

Napomena je da zamjena sidrenih sistema mora biti izvedena po svim važećim standardima sukladno 

projektu iz 2011. godine koji je odobrio Hrvatski Registar Brodova. Nakon izvršene zamjene, 

unajmiti će se ovlašteni ronioci koji će zajedno s HRB-om pregledati sve sidrene sisteme gatova, te 

ovisno o stanju izdati ili ne izdati svjedodžbu u trajanju 4 godine. Zatražili smo od Hrvatskog Registra 

Brodova odobrenje elaborata o vezivanju lanaca, ali do današnjeg dana nismo dobili odgovor.   



S obzirom na financijsko stanje u udruzi, i nepodmirene članarine do 31.03., sanacije se planira kroz 

dva obroka, jedan prije sezone, te drugi kroz narednih godinu dana. Kroz prvu sanaciju plan je riješiti 

hitnoće i jedan kopletni gat, dok se kroz drugu planira riješiti ostatak. 

 

Jednoglasno je prihvaćena odluka o planu sanacije sidrenih sistema gatova. Najoptimalnija ponuda 

će se prihvatiti čim se sve prikupe. 

 

 

7. Prihvaćanje zamolbi članova za kratkoročno pravo korištenja veza 

 

Jednoglasno je prihvaćena odluka o produženju Ugovorao kratkoročnom pravu korištenja veza za 

2023. godinu za slijedeće vezove: 

 

vez br. 11 STOJKOVSKI K. privremeno koristi GEC MIRAN; vez br. 18 ŠEB MIRKA privremeno 

koristi UŠIĆ MARINO; vez br. 22. GRUEVSKI Š. MARINA privremeno koristi TEKOVIĆ 

ANDREJ; vez br. 25 MATOŠEVIĆ A. privremeno koristi LUJIĆ RADOSLAV; vez br. 26 BOŽAC 

MIRO privremeno koristi SLAVIĆ VITORIO;  vez br. 32 PILEPIĆ ANTE privremeno koristi 

GOŠEV MILORAD; vez br. 34 privremeno koristi GREGUŠ MARIO; vez br. 38 ROMEO 

STEFANO privremeno koristi JOVIĆ TAJANA; vez br. 39 PRODAN DAVOR privremeno koristi 

KIKEC MOJCA.   

 

 

8. Razno 

 

Božo Simović traži korištenje veza B-15 od Tunje Antića koji je izvršio uplatio, ali je prodao plovilo 

i odustao od korištenja veza. Upravni odbor nije prihvatio da Božo Simović koristi vez B-15 jer 

posjeduje svoj vez A-98, a tendencija je da se svi članovi vrate na svoje vezove. Jednoglasno je 

prihvaćeno da Božo Simović ostaje na svom vezu A-98. 

 

Tajnik izvještava da je Stelio Sain podnio zahtjev za naknadom štete koja je nastala 2021. g na 

njegovom plovilu, a sve je fotografirao Dragan Perović. Udruzi se ne isplati koristiti policu osiguranja 

za male iznose štete, vrijednosti 100,00 € jer se gubi višegodišnji bonus. Jednoglasno je prihvaćeno 

da se isplati naknada štete u iznosu od 100,00 €. 

 

Ronilački klub Centar iz Medulina traži donaciju za tiskanje, promociju knjige "Kako smo zaronili- 

45 godina kluba 1977. - 2022. " Zamolba je jednoglasno prihvaćena i odobren je iznos od 150,00 € 

za sponzorstvo. 

 

Sjednica je završila u 20:15 sati. 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                           Tajnik 

 

 

                                                                                                                         Edi  Čalić 


